

Herstellereklärung

Verordnung (EG)
Nr. 1907/2006 (REACH)

Wir können Ihnen versichern, dass die SAMSON AG über die am 1. Juni 2007 in Kraft getretene REACH-Verordnung ausführlich informiert ist und die diesbezüglichen Auswirkungen und Auflagen ermittelt hat.

Wir produzieren „Erzeugnisse“ im Sinne der REACH-Verordnung und sind daher „nachgeschalteter Anwender“. Unseren Kunden gegenüber unterliegen wir damit den Informationspflichten nach Artikel 33 der REACH-Verordnung.

Die Kandidatenliste gemäß Artikel 59 (1,10) der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 (REACH) wurde am 01.09.2008 publiziert. Diese Kandidatenliste wird seitdem von der Europäischen Chemikalienagentur (ECHA) stetig erweitert. Deshalb ist die Überprüfung, ob in unseren Produkten ein SVHC-Stoff > 0,1 Massen-% enthalten ist, ein laufender Prozess. Dazu stehen wir in engem Kontakt mit unseren Lieferanten.

Ob ein Produkt der SAMSON AG von den Informationspflichten nach Artikel 33 betroffen ist, können Sie folgendem Link entnehmen:

<http://www.samson.de/reach-de.html>

SAMSON AG


Eugen Nebel
Zentralabteilungsleiter
Entwicklung Stellventile Verfahrenstechnik

Head of Central Department
R&D, Control Valves for Process Engineering

Manufacturer's Declaration

Concerning Regulation (EC)
No. 1907/2006 (REACH)

We affirm that SAMSON is informed in detail about the REACH regulation, which came into force on 1 June 2007, and that SAMSON has assessed the implications and requirements of this regulation.

We manufacture articles in accordance with the REACH regulation and, therefore, are a downstream user. We are obliged to inform our customers on substances contained in our products as specified in Article 33 of the REACH regulation.

The candidate list in compliance with Article 59 (1, 10) of the Regulation (EC) No. 1907/2006 (REACH) was published on 1 September 2008 by ECHA (European Chemicals Agency) and is continuously updated. As a result, we remain in close contact with our suppliers to monitor whether any of our products contain an SVHC (Substance of Very High Concern) in concentrations above 0.1 % (w/w).

Click on the following link to check whether any products of SAMSON AG are affected by REACH and our duty to communicate information in compliance with Article 33:

<http://www.samson.de/reach-en.html>

SAMSON AG


Stephan Michalik
Zentralabteilungsleiter
Qualitätsmanagement

Head of Central Department
Quality Management

Manufacturer's Declaration	Changed on:	2008-12-18	2011-05-09	2013-12-19
V/HE-1107-3 DE-EN	Changed by:	V4/UV/V44/Rch	V4/UV/V44/Tny	V7/Snt/V74/Tny